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In de procedurevergadering van de vaste commissie voor Financiën van 16 december 2015 is 
gesproken over de afvalstoffenbelasting en de uitgezonderde afvalbrandstoffen bij export.

De commissie heeft besloten u te verzoeken om de Kamer middels een brief te informeren over de 
stand van zaken inzake de afvalstoffenbelasting en de uitzonderde afvalbrandstoffen bij export. Vanuit 
de sector worden signalen ontvangen dat er onduidelijkheid bestaat in de uitvoering over de huidige 
regeling. 

De volgende signalen zijn ontvangen:
 De commissie Financiën heeft vernomen dat het ministerie, de Belastingdienst en de Inspectie 

Leefomgeving en Transport er nog niet in zijn geslaagd om een sluitende procedure op te 
stellen waarmee uitvoering wordt gegeven aan het aangenomen amendement van de leden 
Dijkgraaf en Koolmees (kamerstuk 34002, nr. 69) dat regelt dat de afvalstoffenbelasting mede 
van toepassing wordt bij overbrenging van afvalstoffen in de zin van de EVOA buiten Nederland 
en de uitgezonderde afvalbrandstoffen bij export. Ondertussen is per 1 juli jl. de belasting op 
alle te exporteren brandbare afvalstoffen ingegaan. Als gevolg hiervan wordt naast restafval 
voor afvalverbrandingsinstallaties ook afvalhout, secundaire brandstoffen et cetera in de 
heffing betrokken. Dit heeft eveneens tot gevolg dat naast afvalverbranders ook energie 
installaties, cement- en kalkindustrie et cetera geconfronteerd worden met deze 
belastingheffing. 

 Bedrijven verkeren op dit moment in grote onzekerheid. Ambtelijk vernemen ondernemingen 
dat de huidige regeling de Europees rechtelijke toets niet kan doorstaan. 

 Verzoeken om meer zekerheid verzanden in overleggen “zonder status” of informatief”.
 Op sommige exportbeschikkingen na 1 juli durven bedrijven niet te rijden.
 Recyclingbedrijven overwegen om wezenlijke bedrijfsonderdelen af te stoten.

Bij deze breng ik u het verzoek van de commissie over.

Hoogachtend,

de waarnemend griffier van de vaste commissie voor Financiën,

V. van den Eeden


